
如果资源所有者许可访问请求，授权服务器颁发访问令牌，通过使用按附录B的“application/x-www-form-urlencoded”格式向重定向URI的片段部分添加下列参数传递访问令牌至客户端：

access_token
必需的。授权服务器颁发的访问令牌。token_type
必需的。如7.1节所述的颁发的令牌的类型。值是大小写不敏感的。
expires_in
推荐的。以秒为单位的访问令牌生命周期。例如，值“3600”表示访问令牌将在从生成响应时的1小时后到期。如果省略，则授权服务器应该通过其他方式提供过期时间，或者记录默认值。
scope
可选的，若与客户端请求的范围相同；否则，是必需的。如3.3节所述的访问令牌的范围。
state
必需的，若“state”参数在客户端授权请求中提交。从客户端接收的精确值。授权服务器不能颁发刷新令牌。

例如，授权服务器通过发送以下HTTP响应重定向用户代理：（额外的换行符仅用于显示目的）：

HTTP/1.1 302 Found
Location: http://example.com/cb#access_token=2YotnFZFEjr1zCsicMWpAA&state=xyz&token_type=example&expires_in=3600

开发人员应注意，一些用户代理不支持在HTTP“Location”HTTP响应标头字段中包含片段组成部分。这些客户端需要使用除了3xx重定向响应以外的其他方法来重定向客户端——-例如，返回一个HTML页面，其中包含一个具有链接到重定向URI的动作的“继续”按钮。

客户端必须忽略无法识别的响应参数。本规范未定义授权码字符串大小。客户端应该避免假设代码值的长度。 授权服务器应记录其发放的任何值的大小。

 

4.2.2. 访问令牌响应(4.2.2. Access Token 
Response)
4.2.2. 访问令牌响应

4.2.2. Access Token Response
   If the resource owner grants the access request, the authorization   server issues an access 

token and delivers it to the client by adding   the following parameters to the fragment 

https://github.com/jeansfish/RFC6749.zh-cn/blob/master/AppendixB/b.md
https://github.com/jeansfish/RFC6749.zh-cn/blob/master/Section07/7.1.md
https://github.com/jeansfish/RFC6749.zh-cn/blob/master/Section03/3.3.md
https://tools.ietf.org/html/rfc6749#section-4.2.2


component of the redirection

   URI using the "application/x-www-form-urlencoded" format, per

   Appendix B:

   access_token

         REQUIRED.  The access token issued by the authorization server.

   token_type

         REQUIRED.  The type of the token issued as described in         Section 7.1.  Value is 

case insensitive.

   expires_in

         RECOMMENDED.  The lifetime in seconds of the access token.  For         example, the 

value "3600" denotes that the access token will         expire in one hour from the time the 

response was generated.

         If omitted, the authorization server SHOULD provide the         expiration time via 

other means or document the default value.

   scope

         OPTIONAL, if identical to the scope requested by the client;         otherwise, 

REQUIRED.  The scope of the access token as

         described by Section 3.3.

   state

         REQUIRED if the "state" parameter was present in the client         authorization 

request.  The exact value received from the

         client.

   The authorization server MUST NOT issue a refresh token.

   For example, the authorization server redirects the user-agent by   sending the following 

HTTP response (with extra line breaks for

   display purposes only):

     HTTP/1.1 302 Found     Location: 

http://example.com/cb#access_token=2YotnFZFEjr1zCsicMWpAA

&state=xyz&token_type=example&expires_in=3600

   Developers should note that some user-agents do not support the   inclusion of a fragment 

component in the HTTP "Location" response   header field.  Such clients will require using other 

methods for

   redirecting the client than a 3xx redirection response -- for   example, returning an HTML 

page that includes a 'continue' button

   with an action linked to the redirection URI.
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   The client MUST ignore unrecognized response parameters.  The access   token string size is 

left undefined by this specification.  The   client should avoid making assumptions about value 

sizes.  The   authorization server SHOULD document the size of any value it issues.
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